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ARBEIDSVEILIGHEID   een arbeidsongeval is een misdrijf.

Met het online artikel
van 15 juli 2008 heeft
deze redactie het mis-
dadige karakter van de
eigenaars van de laag-
spanningsnetten nog
maar eens blootgelegd.
Misdadig omdat een
arbeidsongeval een
misdrijf is en het onge-
val waarvan hier
sprake, kon gebeuren
omdat de eigenaars en
/ of de exploitanten
van het net hun wette-
lijke verplichtingen niet
nakomen.

Veel geluk.
Dat Steven niet méér ge-
kwetst uit deze gevaarlijke
valpartij kwam, is puur geluk,
véél geluk en dat beseft de
35 jarige uit Scherpenheuvel-
Zichem maar al te goed,
dermate dat hij waarschijnlijk
een andere job zal zoeken.
Anderzijds zei de klant waar
de aansluiting diende gereali-
seerd, verwonderd te zijn dat
men drie weken eerder, toen
de kabel werd klaar gelegd,
niet meteen de aansluiting
realiseerde, ook toen werd
een ladder tegen de paal
gezet, alleen weet de man niet meer in
welke richting.

Burgemeester
Peeters.
Nadat we het even heel goed
moesten uitleggen diende
burgemeester Peeters van
Aarschot te beamen dat de
Stad Aarschot, via de
Intercommunale IVERLEK,
mede-eigenaar is van het net
en dat EANDIS de “Exploitant”
is die, in opdacht van de
eigenaars,  de netten volgens
het AREI in overeenstemming
moeten brengen met die
vigerende wetten, zo staat het
klaar en duidelijk in de Wet van
10 maart 1925  -Hoofdstuk VI
art. 13-.

En Telenet ?
Telenet huurt de infrastructuur
-het palennet- van de
Intercommunales om er hun
apparatuur aan te bevestigen,
die infrastructuur voldoet op
héél veel plaatsen niet aan de

TELENET

Er werd onmiddellijk een nieuwe -oude- betonnen paal
geplaatst.

                huurt gevaarlijke
en onwettelijke infrastructuur.

De resten van de totaal door houtworm aange-
taste en gelijk met de grond afgebroken paal

wettelijke voorschriften van het
AREI -KB van 10 maart 1981-.
Als TELENET de eigenaar waarvan ze
huurt, niet in gebreke stelt is

TELENET mede verantwoordelijk
voor ongevallen, ze zijn zelfs
volgens art. 29 van het Strafwet-
boek  eveneens strafbaar.
Maar bij TELENET was het niet
mogelijk om iemand aan de telefoon

te krijgen, de dienst veilig-
heid van Helga Kunert mag
met deze redactie niet pra-
ten en ook de technici werd
het zwijgen opgelegd. Dat is
democratie bij Telenet !

IVERLEK-EANDIS
Het lukt ons niet  om bij
IVERLEK volmachtdrager,
behorend tot het dagelijks
bestuur “Netuitbating”, Gaby
Ronsse in  Leuven aan de
telefoon te krijgen, de man
verstopt zich langs alle
kanten achter het personeel.
Iverlek is nochtans de
Coöperatieve opdracht-
houdende vereniging /
vennootschap die een vijftig-
tal gemeenten groepeert.
In IVERLEK cvba noteren we
al 60 volmachtdragers die
individueel handelen om in
naam en voor rekening van
de opdrachthoudende vereni-
ging te handelen.
Om helemaal de bomen door
het bos niet meer te zien
komen we ondermeer Gaby
Ronsse  -net als 47 anderen-
ook tegen bij EANDIS.

EANDIS :
Nota van
oktober 2005.
Bij onze pogingen Ronsse -wij
noemen hem Engel Gabriël-
aan de telefoon te krijgen,

zegt Jozef Huyck -planning Iverlek-
ons dat we met Gaby Ronsse op het
verkeerde spoor zitten. Uiteraard

niet, maar Jozef weet niet dat wij
weten dat ook hij voor IVERLEK
in EANDIS is afgevaardigd, maar
we laten ons niet met een kluitje
in het riet sturen.
Luc De Bruycker is sinds 27
november 2007 Directeur-
generaal / ondervoorzitter, lid van
het EANDIS Managementcomité
en hij  wil wel reageren. Hij
verwijst naar een interne nota
van 24 oktober 2005 waarbij aan
het beklimmen van houten palen,
bepaalde veiligheidsvoorwaarden
zijn gekoppeld.
Luc De Bruycker zegt in één ruk
ook dat zij -EANDIS- een reeks
hoogwerkers hebben aangekocht,
wat Telenet blijkbaar niet doet.
Op onze vraag gaat de Directeur
navragen hoeveel houten palen
er nog in hun net staan.
Ook Jean- Pierre Blomme heeft
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07van
onze vragen
genoteerd en zal
ons informeren.

 De
aannemer.
Bij VolkerWessels in Boortmeerbeek,
-de werkgever van Steven S-, tilt
men er aanvankelijk -enkele uren na
het ongeval-  niet zó zwaar aan, dat
zo’n paal afbreekt gebeurt maar
heel zelden wordt daar gezegd.
Ook andere klachten over werkdruk
en onveilige situaties die hen berei-
ken worden met een korreltje zout
genomen. De man aan de telefoon
weet uiteraard niet dat de journalist
zelf jaren ervaring heeft, misschien
meer jaren dan zijn ouderdom.

Boete voor
aanvraag
hoogtewerker
nu afgeschaft.
Bij VolkerWessels Telecom beves-
tigde men  aanvankelijk toch dat,
wanneer een technicus voor het
uitvoeren van een werk op een paal,
een hoogwerker vraagt en achteraf
blijkt dat de technicus het werk met
de ladder had kunnen uitvoeren,
daarvoor een soort boete wordt
aangerekend. Dat klinkt deze
redactie  zeer vreemd in de oren,
wie bepaalt wat kan en wat niet kan,
de baas -TELENET- die aan de
centen denkt, of de arbeider die aan
de veiligheid denkt ?
Wanneer we enkele dagen later -als
de bal al aan het rollen is-  terugbel-
len komen ze op hun stappen terug;
“We hebben met TELENET overleg
gepleegd en het  teruggeven van de
opdracht, of het vorderen van een
hoogwerker bij werken aan houten
palen, zal niet meer beboet worden”
klinkt het nu plotseling bij
VolkerWessels, de toon is na twee
dagen duidelijk in de goede zin
gewijzigd.

De politiek is
weer de schuld !
Iedereen weet toch nog -hopen wij-
dat de Augusta affaire bakken geld
in de zakken van socialisten liet
kappen, maar de Leuvense dema-
goog en radijssocialist Tobback bleef
uiteraard voor Justitie buiten schot.
Toen de auteur van dit artikel Louis
Tobback als toenmalig Minister van
Binnenlandse Zaken, in 1991
gevaarlijke situaties meldde trok
Louis Tobback in een brief van 5
augustus 1991 van leer tegen
Electrabel, maar wat zien we later ?
Dezelfde Tobback heeft zich in
IVERLEK genesteld en doet dat ook
vandaag nog !
Dat wil dus zeggen dat ook Louis
Tobback vandaag mee beslist of
IVERLEK door EANDIS het elektrisch
net volgens de wet in regel laat
houden, hier moeten we dan de

uitspraken van insiders bij IVERLEK
en EANDIS bijtreden, die zeggen :
“We mogen van de burgemeesters
het net niet onderhouden, dat kost
te veel”.

50% Van
de houten
palen in
slechte staat.

Ondertussen heeft deze redactie een
vijftigtal houten palen aan de
belachelijke  “hamertest” onderwor-
pen. Een zogenaamde kwaliteitstest

Hier is het  zoals overal, het is de infrastructuur die de houten paal
overeind houdt, laat  EANDIS maar bewijzen dat de houten paal aan
de wettelijke dynamische en statische belastingen, -inclusief de
veiligheidsmarge van 3,5- , van de BAXB, de primaire en distributie-
kabel kan weerstaan, éérst zien en dán geloven.

en smoes van de eigenaars van de
elektrische netten. Hoe kan een onerva-
ren persoon die bij een firma in dienst
gaat met een hamerklop beoordelen of
zo’n paal al dan niet stabiel genoeg is
om beklommen te worden ?

Methodes.
Wanneer we de CODEX bekijken dan
dient een werkgever zijn arbeiders
specifieke opleidingen te geven in de
specialiteit waarin deze werken moeten
uitvoeren, bij VolkerWessels bijvoor-
beeld hebben de technici instructies

ontvangen om met een hamer tegen de
houten palen te
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kloppen, maar wat is de definitie van
“hol”, wat is “hol klinken” voor de éne
en voor de andere ? Deze voorwaarde
om na te gaan of een paal geschikt is
om er een extra belasting van man en
ladder aan toe te voegen is doodeen-
voudig bullshit.
Twintig jaar geleden hadden de kabel-
maatschappijen een dienst “Methodes”
en een demonstratiewerkplaats waar
nieuwelingen onderricht kregen, nu
staan ze aan te schuiven en in “rij”
aanvaardt om vervolgens de boer te
worden opgestuurd, onbezonnen en
onervaren.  Jean Pierre Blomme, de PR
van EANDIS, informeert dat hun
mensen opdracht hebben om, behalve
de “kloptest”, ook de aarde rond de
paal zo”n dertig centimeter diep uit te
graven om onder het maaiveld de
kwaliteit van de paal te kunnen contro-
leren, dat is natuurlijk praat van een PR
man die nog nooit werk te velde heeft
verricht.

Dertigduizend
en de rest?
Volgens Luc de Bruycker staan er in het
gebied van EANDIS  nog dertigduizend
palen waarvan 3,3% in hout,  deze
redactie betwijfelt dat.  Uit ónze testen
blijkt, dat vijftig procent van de houten
palen in slechte of twijfelachtige staat
zijn máár, zegt een insider, er zijn ook

veel betonnen betalen die al in even
slechte staat zijn, ze kunnen die óók
meteen vervangen.

De Wet is duidelijk en
de overtreders
voldoende gekend.
Als er, zoals te Rillaar, een ongeval
gebeurd dan wordt dat zondermeer
geklasseerd, toch is zo’n ongeval
een misdrijf maar worden de
verantwoordelijken in zo’n geval
nooit aangepakt. Eén geval is ons
bekend waarbij de Directeur van
IVERLEK  -Luc De Bruycker- aan
vervolging door de Leuvense
Arbeidsauditeur is ontsnapt.
Toen een arbeider van de nv G.
Champagne  te Boutersem in 1995
geëlektrocuteerd werd, verklaarde
Luc De Bruycker dat de firma
overeenkomstig art. 192 van het
AREI geen voorafgaande schriftelijke
toestemming aan de beheerder van
de lijn had gevraagd. Als er iets
gebeurd dan kruipen ze er op één of
andere manier onderuit. Natuurlijk
klopte de verklaring van De
Bruycker niet,  verantwoordelijken
van IVERLEK -Luc V.E.- en van
Champagne  hadden wel degelijk
een timing afgesproken, maar het
stond niet op papier.

Bij  een ongeval op palen, is het
AREI duidelijk;  De eigenaar,
IVERLEK, is zondermeer verantwoor-
delijk.

Erik Verbeeck

Rond de paal 30cm diep uitgraven
zegt  J.P.Blomme. Hoe gaan ze dat
hier realiseren ? Dit is dan nog een
eenvoudig voorbeeld.

Immobiliën kantoren gaan boekje te buiten.

Het wordt
steeds
moeilijker
om nog een
betaalbare
woning te
vinden, daar
is elke
betrokken
partij het
mee eens,

steeds meer mensen kunnen
geen betaalbare woning meer
huren. Erger is dat de
immobiliënkantoren, daaraan
óók meewerken, enerzijds
omdat ook dié business moet
draaien en anderzijds omdat ze
onwettige praktijken toepassen.

Bemiddelingskosten.
Met een persbericht van 4 juli 2008
klaagt CD&V Senator Els Schelfhout
bepaalde toestanden aan, ze wil
maatregelen. In de persnota heeft de
Senator het ondermeer over ;
Verhuurders en immobiliën kantoren die
bemiddelingskosten blijken door te
rekenen aan de nieuwe huurder. In
bepaalde regio’s is dit schering en
inslag. Voor velen dus extra kosten

bovenop de eerste maand huur en
de huurwaarborg.
Op 3 juli 2008  kaartte CD&V-
senator Els Schelfhout in de Senaat
bij haar partijgenoot -
Justitieminister Jo Vandeurzen-
deze praktijken aan.
De minister antwoordde dat hij een
onderzoek zal laten instellen en
desgevallend maatregelen zal
nemen om dergelijke praktijken te
ontmoedigen. Tevens zal hij contact
opnemen met de belangengroepen,
iets wat ondertussen blijkbaar ook
is gebeurd.
Als we vandaag 25 juli bij  Els
Schelfhout informeren is ze minder
spraakzaam dan in haar persnota.
Weten wij veel dat ze in Toscane zit,
maar ze neemt haar GSM op en
uiteraard wil de politica weten van
welk medium we zijn, dát is voor
een politicus zéér belangrijk, zelfs
hét belangrijkste.

Onwettelijk.
Dat immobiliën kantoren nog eens
hun kosten zouden gaan door-
rekenen, is natuurlijk niet goed te
keuren,  maar wat de politica bij de
Minister van Justitie niet op tafel
legde is, dat sommige immobiliën
kantoren ook  inproportionele eisen

Gaat de gespierde taal van Senator Els Schelfhout zoden aan de dijk brengen ?

Els Schelfhout

aan een kandidaat huurder stellen.
Het conditio sine qua non opvragen
van kopieën van identiteitskaarten
is onwettig maar dát heeft  Els
Schelfhout niet voorgelegd aan haar
collega Minister en daaromtrent
hebben we Els nog eens
gecontacteerd. Ondertussen blijkt
de politica uit het dorp aan de
Durme daarvan al op de hoogte te
zijn maar zegt ze vanuit haar
vakantieoord in Toscane “de
immobiliën sector doet in dat
verband nog andere zaken die niet
door de beugel kunnen, in
september komen we erop terug”
zegt ze.

Buiten
proporties.
Immobiliën kantoor A. uit
Kalmthout stelde onlangs aan
kandidaat huurders om een houten
chalet te Kalmthout  kunnen huren
-waar huurders hun hoofd-
verblijfplaats niet eens konden
nemen-


